
Zápisnica 

zo zasadnutia Vedeckej rady Ekonomického ústavu SAV, v.v.i., 

ktoré sa uskutočnilo  

v pondelok 30. júna 2025 o 12.30 hod. 

v knižnici aj online 

 

Prítomní: 

doc. Ing. Tomáš Domonkos, PhD., Mgr. Lucia Fašungová, PhD., Ing. Karol Frank, PhD., Ing. 

Tomáš Jeck, PhD., Ing. Ivana Šikulová, PhD. 

 

Ospravedlnení:  

Ing. Štefan Domonkos, M.A., PhD., prof. Ing. Martin Lábaj, PhD. 

 

Prizvaní:  

Mgr. Miroslav Štefánik, PhD., Ing. Veronika Hvozdíková, PhD., k 2. bodu programu: Ing. Mária 

Širaňová, MA., PhD., Adamu Abille Braimah, M.A, Mgr. Laura Eleková, Ing. Peter Martiška, 

Ing. Mgr. Ramal Verdiyev 

 

Program: 

1. Úvod 

2. Hodnotenie doktorandov za akademický rok 2024/25 

3. Prijímacie konanie doktorandov na akademický rok 2025/26 

4. Výročná správa o hospodárení EkÚ SAV za rok 2024 

5. Stratégia EkÚ SAV 2025-2030 

6. Výkonnostná zmluva EkÚ SAV 

7. Oceňovanie pracovníkov EkÚ SAV 

8. Porada riaditeľov a predsedov VR - Smolenice 

9. Harmonogram zasadnutí VR do konca roka 2025 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

1. Úvod 

Predseda Vedeckej rady EkÚ SAV, v.v.i. (ďalej VR) T. Domonkos otvoril zasadnutie VR a 

privítal zúčastnených.  

 



2. Hodnotenie doktorandov za akademický rok 2024/25 

Prítomní doktorandi informovali členov VR o svojom pokroku v štúdiu v akademickom roku 

2024/25. Vzhľadom na rozdielne pravidlá platné na strane univerzity a na strane SAV je 

potrebné zohľadňovať obidva rámce. 

Interný doktorand P. Martiška prechádza do nadštandardnej dĺžky štúdia (jeden rok mal 

štúdium prerušené). V priebehu nasledujúcich dvoch rokov by mal odovzdať dizertačnú 

prácu. V aktuálnom akademickom roku absolvoval mesačnú stáž vo WIFO.  

Interná doktorandka L. Eleková úspešne absolvovala prvý ročník – splnila požiadavky na 

absolvovanie povinných a povinne voliteľných predmetov. Aktívne sa podieľa na riešení 

vedeckých projektov (VEGA, APVV), zúčastnila sa viacerých konferencií, venuje sa 

pedagogickej činnosti a v súčasnosti finalizuje minimovú (dizertačnú) prácu. 

Interný doktorand R. Verdiyev absolvoval všetky predmety, venoval sa pedagogickej 

činnosti, aktívne sa zúčastnil konferencie MIER. Plánuje podať žiadosť o grant v rámci schémy 

DoktoGrant. 

Interný doktorand Adamu Abille úspešne ukončil štúdium. Má bohatú publikačnú a grantovú 

činnosť, splnil všetky pedagogické požiadavky a pred dvoma týždňami odovzdal dizertačnú 

prácu. Obhajoba je predbežne plánovaná na koniec augusta. Je potrebné bezodkladne 

kontaktovať a informovať oponentov. Do komisie pre obhajobu VR predbežne navrhuje 

Menbere W. Tiruneha, resp. F. Ostrihoňa. 

Externý doktorand P. Paluš sa z dôvodu neodkladných pracovných povinností nemohol 

zúčastniť zasadnutia VR. O priebehu jeho štúdia informovala prítomných členov jeho 

školiteľka M. Širaňová. Doktorand je v prvom ročníku štúdia; predpokladá sa, že niektoré 

predmety presunie do druhého ročníka.   

Externý doktorand Ľ. Littera sa zasadnutia takisto nezúčastnil. VR si vyžiada podklady o 

priebehu jeho štúdia od neho aj od školiteľa M. Radvanského. 

Uznesenie: VR odporúča L. Elekovej a R. Verdiyevovi pokračovať v doktorandskom štúdiu. 

Odporúča pokračovať v štúdiu aj P. Martiškovi, avšak zároveň zdôrazňuje potrebu zvýšiť 

úsilie. Adamu Abille úspešne ukončil štúdium; obhajoba jeho dizertačnej práce je 

plánovaná na koniec augusta 2025. V prípade P. Paluša a Ľ. Litteru sa vzhľadom na ich 

neprítomnosť VR aktuálne nevie vyjadriť. Vyžiada si preto od oboch doktorandov podklady 

o priebehu štúdia v akademickom roku 2024/25 a plán činnosti na nasledujúci akademický 

rok. 

 

3. Prijímacie konanie doktorandov na akademický rok 2025/26 

Na Fakulte matematiky, fyziky a informatiky UK (FMFI UK) sa na vypísané témy prihlásili 

dvaja uchádzači. Na tému vypísanú školiteľom M. Štefánikom sa prihlásil I. Liška (opatrenia 

na trhu práce) a k školiteľovi T. Miklošovičovi J. Zajac (vplyv socioekonomických faktorov na 

nedokončenie strednej školy). 

Na Národohospodárskej fakulte Ekonomickej univerzity v Bratislave (NHF EUBA) sa prihlásili 

takisto dvaja uchádzači, a to G. Balázsi na tému Digitálne euro vypísanú školiteľom J. Sipkom 



a T. Huseynov na tému Energetická bezpečnosť vypísanú školiteľom S. M. Obadim. NHF 

neodporučila prijať uchádzačku G. Balázsi. 

Predseda VR, ktorý bol členom prijímacích komisií, poskytol prítomným členom VR 

podrobnejšie informácie o uchádzačoch o doktorandské štúdium. V nadväznosti na to 

prebehla diskusia o možnostiach EkÚ SAV v súvislosti s doktorandským štúdiom a o výbere 

študentov spomedzi prihlásených uchádzačov. 

Uznesenie: VR odporúča prijať na doktorandské štúdium v akademickom roku 2025/2026 I. 

Lišku a J. Zajaca. V prípade uchádzača T. Huseynova poveruje VR predsedu a riaditeľa 

ústavu, aby kontaktovali školiteľa S. M. Obadiho a na základe získaných informácií 

následne zvážili prijatie alebo neprijatie uchádzača. V prípade, že sa so školiteľom 

nepodarí nadviazať kontakt v primeranom časovom horizonte, VR neodporúča prijatie 

uchádzača na doktorandské štúdium. 

 

4. Výročná správa o hospodárení EkÚ SAV za rok 2024 

VR sa oboznámila s Výročnou správou o hospodárení EkÚ SAV za rok 2024 a berie ju na 

vedomie. 

Uznesenie: Vedecká rada konštatuje, že predložená výročná správa poskytuje potrebný 

prehľad a požadované údaje o činnosti a hospodárení EkÚ SAV, v.v.i. v roku 2024. 

 

5. Stratégia EkÚ SAV 2025-2030 

Do Stratégie boli zapracované pripomienky VR, ako aj členov Akademickej obce (ďalej AO) zo 

zasadnutia AO, ktoré sa konalo 17. júna 2025. 

Uznesenie: VR schvaľuje Stratégiu EkÚ SAV 2025-2030. 

 

6. Výkonnostná zmluva EkÚ SAV 

Prebehla diskusia členov VR s riaditeľom M. Štefánikom ohľadom aktuálneho plnenia 

ukazovateľov výkonnostnej zmluvy 2024-2026 za EkÚ SAV.  

Uznesenie: VR odporúča venovať zvýšenú pozornosť najmä plneniu indikátora 

priemerného ročného počtu doktorandov po minimovej (dizertačnej) skúške a indikátora 

podielu FTE postdoktorandov na celkovom FTE vedeckých pracovníkov. 

 

7. Oceňovanie pracovníkov EkÚ SAV 

V porovnaní s inými ústavmi SAV zaostáva EkÚ SAV v podávaní návrhov na udelenie 

vyznamenaní a cien, vrátane cien za výsledky vedecko-výskumnej práce (významné 

publikačné výstupy). Podľa informácií, ktorými disponuje VR, je možné podávať návrhy na 

vyznamenania už pri príležitosti 50. výročia, a to aj dodatočne – s určitým časovým 

oneskorením. Predseda VR zosumarizoval možnosti rôznych typov ocenení, ktoré sú uvedené 

v Pravidlách udeľovania vyznamenaní a cien SAV. Následne prebehla diskusia o výbere 



vhodnej kategórie ocenenia pre P. Turčana - in memoriam. V tomto prípade by ústav mohol 

podať návrh na udelenie odborovej plakety.  

Uznesenie: VR osloví vedúcich oddelení s výzvou na predloženie návrhov na udelenie 

ocenení pri príležitosti výročí za predchádzajúci aj aktuálny rok (od 50. výročia), ako aj 

návrhov na ďalšie typy vyznamenaní a cien. VR bude kontaktovať J. Vokouna ohľadom 

dopracovania návrhu na udelenie Odborovej plakety SAV pre P. Turčana in memoriam, 

v súlade s Pravidlami udeľovania vyznamenaní a cien SAV. O všetkých predložených 

návrhoch sa bude hlasovať na niektorom z nasledujúcich zasadnutí VR. Problematike 

oceňovania pracovníkov EkÚ SAV sa bude VR systematicky venovať - pravidelne na konci 

každého kalendárneho roka. 

 

8. Porada riaditeľov a predsedov VR - Smolenice 

Riaditeľ M. Štefánik a predseda VR T. Domonkos informovali prítomných o hlavných témach, 

ktoré boli diskutované na výročnom seminári organizácií 3. OV SAV, konanom 18. a 19. júna 

2025 v Kongresovom centre SAV v Smoleniciach. Medzi hlavné témy patrili možnosti 

spájania ústavov SAV, výkonnostné zmluvy a plánovaná výstavba areálu na Patrónke – 

Spoločensko-vedného pavilónu. 

 

9. Harmonogram zasadnutí VR do konca roka 2025 

Najbližšie zasadnutie VR sa uskutoční predbežne 24. septembra o 13.00 hod., pričom 

hlavnými bodmi programu budú hodnotenie pracovníkov a návrhy na vyznamenania SAV. 

Ďalšie zasadnutie je plánované na december, kedy sa počíta aj so zvolaním AO. 

 

10. Rôzne 

Ďalšie témy neboli predmetom diskusie 

 

11. Záver  

Predseda VR EkÚ SAV poďakoval prítomným za aktívnu účasť a ukončil rokovanie.  

 

Dňa 30.06.2025  

 

Zapísala:  

Ing. Ivana Šikulová, PhD. 

tajomníčka Vedeckej rady EkÚ SAV, v.v.i. 

      

      doc. Ing. Tomáš Domonkos, PhD.  

predseda Vedeckej rady EkÚ SAV, v.v.i.  


